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Schriftelijke afhandeling vragen SNB  
commissie Watersysteem, Zuiveren en Waterketen 

van 19 februari 2025 
 

Vanwege de beperkte agenda voor de commissie WZW heeft het dagelijks bestuur besloten deze 

agenda schriftelijk af te handelen.  

AB-leden en burgercommissieleden werden uitgenodigd om eventuele vragen en/of opmerkingen 

met betrekking tot de stukken vóór 20 februari 2025 schriftelijk kenbaar te maken via 

bestuursondersteuning@waterschaplimburg.nl  

 

Kwartaalrapportage januari t/m september 2024 Slibverwerking Noord-Brabant 

Hieronder staat een overzicht van de gestelde vragen en de antwoorden daarop over de 

kwartaalrapportage SNB.  

 

Vragen Waterbelang 

 
1. In rapportage wordt aangegeven dat een afnemer in de betonindustrie heeft besloten om 

gebruik van vlieggas te stoppen.  
Welke effect heeft dit op de begroting van 2025. En welke acties worden ondernomen om dit 
“gat” op te vullen? 
Antwoord 

Geen. In de begroting 2025 van SNB is hier al rekening mee gehouden. Het vliegas wordt nu als 

vulmiddel in zoutmijnen gebruikt. 

 
2. Is er een alternatief voor de verwerking van vliegas? 

Antwoord 

Een alternatief is om het vliegas te gebruiken in de Fosfaatrecyclingfabriek. Dit is een van de 4 

speerpuntprojecten van SNB. 

 
3. Verwacht wordt dat de aandeelhouderskosten over geheel 2024 € 3.220.000 hoger zullen 

uitvallen dan begroot.  
Wat zijn de meest recente inzichten over werkelijk resultaat van 2024?  
Wordt verwacht dat de kosten voor 2025 ook structureel hoger zullen uitvallen? 
Antwoord 

Dit is nog niet bekend. Op korte termijn zal door SNB een eerste concept van de kostenverdeling 

aandeelhouders worden opgesteld (basis van voorlopige jaarcijfers 2024). 

Voor de kosten 2025 wordt vooralsnog van de begroting 2025 van SNB uitgegaan. In de 1e 

kwartaalrapportage 2025 van SNB zal een update worden gegeven wat de eventuele (financiële) 

consequenties zijn. Bij het opstellen van de begroting 2025 is al wel rekening gehouden met een 

aantal kostenontwikkelingen die niet meegenomen waren in de begroting 2024 en die bijdragen 

aan het negatieve resultaat 2024. 

 
4. En hoeveel wat dit negatieve resultaat komt voor rekening van WL? 

Antwoord 

Dit is nog niet bekend. Op korte termijn zal door SNB een eerste concept van de kostenverdeling 

aandeelhouders worden opgesteld (basis van voorlopige jaarcijfers 2024). Hierin is ook het 

aandeel WL zichtbaar. Basis voor de verrekening is het aantal tonnen aangeleverd slib. 
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Vragen PvdD 

 
1. De prognose ten aanzien van het financieel resultaat over heel 2024 wordt geschat op negatief € 

3.220.000. Het negatief resultaat over de eerste 9 maanden van 2024 was € 1.647.000, deels 
veroorzaakt door een kapotte turbine.  
Hoewel deze turbine vanaf oktober 2024 weer functioneel is, wordt dan toch over het laatste 
kwartaal van 2024 een negatief resultaat verwacht van € 1.573.000. Waardoor worden deze 
forse rode cijfers in de 3 laatste maanden van 2024 veroorzaakt? 
Antwoord 

Bij de conceptjaarrekening 2024 van SNB zal een overzicht van de belangrijkste oorzaken van de 

overschrijding worden opgenomen. Wel kan reeds worden vermeld dat de turbine 1 maand 

gedraaid heeft en daarna weer in storing is gevallen.  

Oorzaken hiervan worden nog onderzocht. 

 
2. Het niet kunnen verwerken van de totale hoeveelheid slib die door de aandeelhouders wordt 

aangeleverd is ook één van de oorzaken van de negatieve cijfers.  
Wanneer zal SNB in staat zijn om al het aangeleverde slib zelf te verwerken? 
Antwoord 

In 2024 heeft SNB te maken gehad met een grote fluctuatie in aanbod van slib. Er waren 

maanden dat SNB “te veel” slib kreeg en er waren maanden dat er “te weinig” slib was. Oorzaken 

kan men op de waterzuiveringen van de deelnemers niet echt aangeven. 

M.b.t. de toekomst is in de toetredingsdocumenten gemeld dat er nog een capaciteitstekort is 

als de slibaanvoer van Waterskip Fryslan wegvalt en het volledig slib van WL naar SNB komt. Het 

speerpunt project upgrade lijn 1+4 vangt een deel van dit gat op.  

Voor het restant wordt in het SKO-directeuren overlegd welke mogelijkheden er nog meer zijn 

(zowel op de waterzuiveringen als bij SNB) 

 
3. Het door SNB berekende aandeelhouderstarief per ton aangeleverd slib zal over 2024 uitkomen 

op ongeveer € 90 per ton, ongeveer € 5 meer dan begroot.  
Hoe verhoudt dat tarief zich met de kosten van verwerking bij externe bedrijven? 
Antwoord 

Het tarief bij externe partijen ligt momenteel tussen de €120 en €130 per ton. 

 
4. Hoeveel ton slib heeft WBL in 2024 aangeleverd voor verwerking door SNB? 

Antwoord 

27.276 ton (voorlopige cijfers 2024) 

 

 


